

Thanks for your calling and following are the brief summary for the report identification.

- 1) **SGS Logo:** 目前我們報告上的**SGS LOGO** 旁邊已無小地球的標誌, 且**SGS LOGO**較大。
(版本已更新2年多了, 但偽造的報告有時仍用舊版本)
- 2) **報告日期及測試日期:** 測試日期的最後一天, 即為我們出報告的日期. 例: 測試日期為**11/01/2005~11/08/2005**, 報告日期則為**11/08/2005** (偽造的報告中, 日期往往會不一致)
- 3) **簽名檔:** 應放於左下角, 簽名檔的人名為**DANIEL YEH** (舊版本是右下角, 簽名檔的人名為**ANREN LEE**)
- 4) 我們報告的**PDF**電子檔都有防寫的保護, 所以不容易被偽造. 通常偽造的報告都是在列印紙本後做修改, 再使用**scan**的方式, 被修改的地方其字型會和我們的略有不同或字體不在同一水平面上(可能較低或高). 可再注意品名、型號及數據的查看。
- 5) 我們正本報告紙右下角會有紅色的流水序號, 但若是複本的報告則是用一般**A4**空白的紙張列印再加蓋**SGS**的章, 所以有沒有序號這一點, 倒是不用特別擔心. 因為若是偽造的報告通常是很少在這一部份做變更.

以上並非是適用所有報告的辨識方法, 只是提供給您參考. 若有任何相關疑問, 我們仍竭誠為您服務.

Thanks & Best regards,
Charlene Chiang Chemical
Lab -Taipei
t: +886 2 2299 3279 Ext. 3101
<http://www.sgs.com.tw/sgslab/>
<http://www.rohs.sgs.com/>

To: 喻文
Fax: 洪文

Test Report

No. 2011001/EC

Date :

Page 1 of 2

CHEER YOUNG PLASTIC CHENZ CO LTD
XIA BEIINOSTRY ZONE,
LOU GANG SONG GANG TOWN
SHENZHEN CITY

Report on the submitted samples said to be PA66 V0 GF BK.

SGS Job No.	1686182
SGS Ref. No.	SZTYR050100423/LP
Sample Receiving Date	JAN 07 2005
Testing Period	JAN 08-13 2005

Test Requested :

- 1) To determine the Cadmium Content in the submitted sample.
- 2) To determine the Lead Content on the submitted sample.
- 3) To determine the Mercury Content on the submitted sample.
- 4) To determine the Hexavalent Chromium Content on the submitted sample.
- 5) Determination of PBBs (polybrominated biphenyls), PBDEs (Polybrominated diphenylethers) of the submitted sample.

Test Method :

- 1) With reference to BS EN 1122:2001, Method B, analysis was performed by Inductively Coupled Argon Plasma-Atomic Emission Spectrometry (ICP-AES).
- 2) As specified in EPA Method 3050B.
Analysis was performed by Inductively Coupled Argon Plasma-Atomic Emission Spectrometry (ICP-AES).
- 3) As specified in EPA Method 3052.
Analysis was performed by Inductively Coupled Argon Plasma-Atomic Emission Spectrometry (ICP-AES).
- 4) As specified in EPA Method 3060A & 7196A.
The samples were alkaline digested by using EPA Method 3060A, and then analyzed by using Colorimetric method 7196A.
- 5) With reference to SGS in-house method. Analysis was performed by GC/MS.

Test Results : 1-5) Please refer to next page.

Signed for and on behalf of
SGS Hong Kong Ltd

沒簽名

Lee Fung Mei, Miranda
Senior Manager

FROM : CHEER, YOUNG

PHONE NO. : 07698339631

JAN. 14 2005 06:17PM P1

To: 喻良
Fax: 祺源

Test Report

No. 2011001/EC

Date: JAN 21, 2005

Page 1 of 2

CHEER YOUNG PLASTIC CHENZ CO LTD
XIA BEIINOSTRY ZONE,
LOU GANG SONG GANG TOWN
SHENZHEN CITY

Report on the submitted samples said to be PA66 V0 GF BK.

SGS Job No.	1886182
SGS Ref. No.	SZTYR050100423/LP
Sample Receiving Date	JAN 07 2005
Testing Period	JAN 08-13 2005

Test Requested

- 1) To determine the Cadmium Content in the submitted sample.
- 2) To determine the Lead Content on the submitted sample.
- 3) To determine the Mercury Content on the submitted sample.
- 4) To determine the Hexavalent Chromium Content on the submitted sample.
- 5) Determination of PBBs (polybrominated biphenyls), PBDEs (Polybrominated diphenylethers) of the submitted sample.

Test Method

- 1) With reference to BS EN 1122:2001, Method B, analysis was performed by Inductively Coupled Argon Plasma-Atomic Emission Spectrometry (ICP-AES)
- 2) As specified in EPA Method 3050B. Analysis was performed by Inductively Coupled Argon Plasma-Atomic Emission Spectrometry (ICP-AES)
- 3) As specified in EPA Method 3052. Analysis was performed by Inductively Coupled Argon Plasma-Atomic Emission Spectrometry (ICP-AES)
- 4) As specified in EPA Method 3060A & 7196A. The samples were alkaline digested by using EPA Method 3060A, and then analyzed by using Colorimetric method 7196A.
- 5) With reference to SGS in-house method. Analysis was performed by GC/MS.

Test Results

1-5) Please refer to next page.

Signed for and on behalf of
SGS-CSTC Ltd.

Xie Yongbiao, Sam
Lab Manager

與前份名稱不同